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Notulen DCA jaarvergadering  07‐05‐2018 

Plaats: Aan de Brug 

Aanwezig: Bestuur DCA en 10 gasten. 

Afgemeld: Sjaak Sluiters (Synthese) 

1: Opening : 
Voorzitter Jac Thijssen opent de vergadering met speciaal welkom aan Nikki Claassen (HAN) 
 
2: Jaarverslag 2017: 
Het jaarverslag 2017 wordt verspreid met daarin toevoeging van eigen stukjes van elke activiteit en de agenda van de 
vergadering wordt doorgenomen.  
DCA is in principe een samenwerking om een aantal vaste kosten / verzekering / financiën samen te delen. 
Financieel verslag werd uitgedeeld en besproken.  
Resultaat rekening 2017 :  
VIA plus, DDV Plus, AED gelijk, Computerclub plus, Eetpunt plus, Koersbal min. Algemene kosten DCA min. 
Balans over alles is positief. DCA heeft nog geen subsidie, een aantal activiteiten geeft al een bijdrage aan DCA. 
Algemene kosten DCA proberen uit subsidies te financieren. Grote post is de accountant en dat is de helft van de vaste 
kosten. Mogelijk studenten inzetten om programma te maken voor accountants overzicht. (Nikki). Mogelijk samen 
met andere coöperaties ? Lierop, Heide of Doorneburg. 
Er is nog een goede format voor een coöperatie / stichting. ( is door studenten uitgezocht ) 
 
3: Toelichting werkgroepen: 
Dorps dag voorziening (DDV) draait goed, subsidie welke niet verbruikt is moet terugbetaald worden. 
Op 7 juni is er een EHBO cursus. 1 avond maximaal 12 deelnemers, DDV zijn 6 deelnemers en er kunnen nog 
deelnemers van de andere activiteiten aansluiten en eventueel de beheerder van Aan de Brug. 
 
Vervoer in America (VIA) draait goed, zij hebben voldoende (16) chauffeurs. 
Ze hebben wel de verplichting om planningssoftware van de provincie aan te schaffen 
 
Koersbal draait goed. Geen bijzonderheden. 
 
AED cursus draait ook goed. Geen bijzonderheden. 
 
Computerclub heeft nog geen nieuw clubje beginners. Eventueel verbreding programma I‐PAD – telefoon. 
 
Eetpunt draait goed. Geen bijzonderheden. 
 
 
4: Financiële stand van zaken: 
Een coöperatie is een organisatie zonder winstoogmerk, in principe moet elke activiteit financieel in balans zijn. 
De algemene kosten moeten we naar rato onder de activiteiten verdelen. 
Per activiteit is het resultaat eerder besproken. 
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5: Plannen 2018: 
Voortzetting van alle bestaande activiteiten. 
Werving / ontwikkeling van nieuwe activiteiten. Als mogelijk nieuwe activiteit: Groengroepen die in diverse buurten 
actief zijn. 
Subsidie/fondswerving. 
Samenwerking met overige organisaties in het dorp. Op 1 juni is er een voorzittersoverleg met diverse verenigingen. 
In het kader van de nieuwe privacy wet is er op 5 juni een bijeenkomst georganiseerd door de Gemeente in De 
Wingerd in Sevenum. 
 
6: Discussie: 
Nikki Claasen geeft uitleg over project Krake (Krachtige Kernen) en stelt uitgebreid vragen aan de deelnemers van de 
vergadering in het kader van dit project. 
 
7: Rondvraag: 
Geen vragen. 
 
8: Sluiting: 
De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor de inbreng en sluit de vergadering. 
 
 
 
 
 
Jac Keijsers 
Secretaris DCA 
 
 
 


